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Büyükşehir için ilk aday adayı

Mehmet Melih 
Tatlıcı Ak Parti’den 
aday adayı

Yerel seçimlere doğru, Muğla siyaseti 
ısınmaya başladı. Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanlığı için ilk isim aday adaylığını açık-

ladı. Turizmci, mimar Mehmet Melih Tatlıcı, 
Ak Parti’den aday adaylığın açıkladı.

84DE

Dalaman’da 11 Kasım 
Milli Ağaçlandırma Günü 
Kutlu nedeniyle fidan dikme 
etkinliği yapıldı. 87DE

Dalaman’da fidanla 
toprakla buluştu

Kargıcak’ta sel 
sularına kapılan 

araçlar metrelerce 
sürüklendi  

Ortaca’da yağışlar hayatı 
olumsuz etkiledi

Yağışlı hava Ortaca’da 
hayatı olumsuz etkiledi. İl-
çe sokaklarına yer yer su 
basarken, vatandaşlar zor 

anlar yaşadı. Kargıcak’a gi-
den tatilciler ise sel suları-
na kapıldı.

82DE

Karaçulha Hali’ndeki 40 Milyonluk 
Yatırımda Sona Gelindi

Muğla Büyükşehir Be-
lediyesi, Karaçulha Toptan-
cı Hali içerisinde 40 Mil-
yon TL’lik yatırımla başlat-
tığı tesis ve ürün pazarlama 
alanı çalışmalarında sona 
geldi.  83DE

Bodrum’da 
72 Bin Kişiye Yetecek 

Su Buldu
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi Bodrum’da ortaya çı-
kan su ihtiyacını karşılamak 
için başlattığı proje kapsa-

mında 17 gün içinde 72 bin 
kişiye yetecek miktarda ek 
su kaynağı sağlayarak siste-
me kazandırdı. 83DE

Oyuncak Kütüphanesi’nde 
Eğitim ve Oyun Bir Arada

Muğla Büyükşehir Belediyesi Oyuncak Kütüphanesi ile bugüne kadar 1471 oyuncağı 
ödünç verdi ve 33 etkinlikle 436 çocuğu buluşturdu. 86DA

Kadınlar, 
“Birlikte 

Güçlüyüz!’’ 
dedi

Bodrum Belediyesi tarafından Bodrum 
Kent Konseyi Kadın Meclisi, Bodrum Kadın 
Dayanışma Derneği, Kadın Adayları Destek-

leme Derneği Ankara Şubesi (KA.DER) iş bir-
liğiyle kadınların siyasete aktif katılımlarını 
sağlamak üzere Siyaset Okulu programı dü-

zenlendi. 83DE

Milletvekili Özcan Bakan 
Yumaklı’ya sordu: “Suçları 
emekli çiftçi olmak mı?”

Bodrum 
Belediyesi’nden 

kaçak 
yapılaşma ile 

mücadele
Bodrum Belediyesi tarafından 2019 yı-
lından bu yana ilçe genelinde sürdürü-
len kaçak yapılaşma ile mücadele çalış-

maları devam ediyor. 83DE85DE
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Kargıcak’ta sel sularına kapılan 
araçlar metrelerce sürüklendi  
Yağışlı hava Ortaca’da hayatı olumsuz etkiledi. İlçe sokaklarına yer yer su basarken, vatandaşlar 
zor anlar yaşadı. Kargıcak’a giden tatilciler ise sel sularına kapıldı.
 » Haber: Harun Yıldırım

Pazar günü başlayan ve 
Pazarntesi günü de devam 
eden yağışlı hava, Ortaca’da 
hayatı olumsuz yönde et-
kiledi. İlçenin dünyaca ün-
lü Kargıcak Koyu’nda Kargı-
cak Koyu’nda sağanak yağış 
hayatı olumsuz etkiledi. Kışla 
Dağı ve diğer yüksek kesim-
lerden inen sel suları, önü-
ne ne gelirse katarak yolları 
dereye çevirdi. Sel nedeniyle 
koydaki tatilcilere ait 3 kam-
yonet ile 2 karavan metre-
lerce sürüklenirken, denizin 
rengi kahverengiye döndü. 
Çevredekilerin 112 Acil Çağ-

rı Merkezi’ne ihbarı üzerine 
olay yerine itfaiye, jandarma, 
orman ve sağlık ekipleri sevk 
edildi. Ekiplerin çalışmasıy-
la araçlarda mahsur kalan 15 
kişi tahliye edildi. Sel suları-
nın adeta savaş alanına çevir-
diği yollar ise ekipler tarafın-
dan temizlenmeye başlandı.

SOKAKLARA SU BASTI
Yağışlı hava nedeniyle 

Cengiz Topel İlkokulu bah-
çesine su basarken, yetkili-
ler gün boyu suyu temizle-
mek için çalışma yaptı. Ay-
rıca İlçe Merkezi’nin yanı sı-
ra Dalyan’da da bazı sokakla-
ra su bastı. Evlerinden çıkıp 

işyerlerine gitmek isteyen va-
tandaşlar zor anlar yaşadı.

Aydınlar İlkokulu yanın-
da bulunan sitenin bahçesi-
de su içinde kaldı. Site sakin-
leri yağmur yağdığında yolun 

su ile kaplandığını ve evle-
rinden çıkmakta zorluk yaşa-
dıklarını belirterek, yetkililer-
den burada çalışma yapması-
nı istedi.

Ortaca’da yağışlar hayatı olumsuz etkiledi

 » Haber: Ceylin Şener
Menteşe Belediyesi’nin 

anne adaylarına ve bebe-
ğin bakımına destek olacak 
yakınlarına yönelik Doğu-
ma Hazırlık Sınıfında verdi-
ği ‘Bilinçli Gebelik, Güven-
li Annelik’ eğitimleri başla-
dı. Eğitimlere katılan anne 
adayları; gebelik dönemin-
de beslenme, egzersiz, an-
ne karnında bebeğin geli-
şim süreçleri, doğru emzir-
me, anne sütü faydaları ve 
yeni doğan bebek bakımı gi-
bi pek çok konuda eğitim 
alacaklar. 

Temel amacı, annele-
ri doğuma hazırlamak olan 
eğitimler belediye bünye-
sinde bir doktor, bir doğum 
koçu hemşire, bir bebek 
hemşiresi ve bir uzman psi-
kolog ve sosyolog tarafından 
veriliyor. Eğitimlerde an-
ne adayına doğum eylemiy-
le baş etmeyi öğretip olumlu 

bir doğum deneyimi kazan-
dırabilmek ve doğum şekli-
ne karar vermek konusunda 
kişinin kendisini güçlü his-
setmesi amaçlanıyor. Doğu-
ma Hazırlık Sınıflarında an-
ne adaylarına ve annenin 
yakınlarına bebek bakımı-
na yönelik beceriler kazan-
dırmak ve gebenin doğum 
sonrası dönemde rahat bir 
lohusalık geçirmesini sağ-
lamakta eğitimlerin önem-
li bir parçasını oluşturuyor.  
Eğitimler kapsamında ayrı-
ca anne adaylarına gebelikte 
tehlike belirtileri ve doğum 
sonrası gebelikten korunma 
konularında da eğitimler ve-
rilecek. 

Doğuma Hazırlık Kur-
su ile ilgili detaylı bilgi al-
mak ve kayıt olmak isteyen-
ler Menteşe Belediyesi’nin 
0252 214 48 80 - (6610) nu-
maralı telefonundan iletişi-
me geçebilirler.

Doğuma hazırlık kursu 
eğitimleri devam ediyor

Muğla Vali 
Yardımcısı İsmail Soykan 
yönetimindeki 45 kişilik 
İl Kriz Komisyonu’nun da 
katılımıyla gerçekleştirilen 
toplantıda konuşan İl 
Tarım ve Orman Müdürü 
Barış Saylak, Muğla’nın 
en önemli turizm markası 
olan kentlerinin bugün 
susuzluk sorunu ile gündeme 
geldiğini hatırlatarak “El 
ele kol kola vererek bu 
sorunu çözmek zorundayız. 
Hep birlikte bir çıkış yolu 
bulmak zorundayız. Kuraklık 
kapıya geldi dayandı. 
Yarın karşılaşacağımız 
tüm zorluklardan hepimiz 
sorumluyuz. Herkes bir 
şeyler yapmaya çalışıyor. 
Ama biz önce içme suyu 
şebekemizdeki kaçak 
kayıp oranını düşürmek 
zorundayız. Tarımsal 
sulamada vahşi sulamaya 
bir son vermek zorundayız. 
Açık alanlarda sağa sola 
akan bir litre suyu bile 
tutmak zorundayız. Bu 
sorun Muğla’mızın. Bu sorun 
hepimizin” diye konuştu. 

Küresel iklim felaketi ile 
kuraklığa her sene bir adım 
daha yaklaşıldığını belirten 
Saylak, “Su insanoğlunun 
yaşayabilmesi için çok 
önemli bir kaynak. Ama aynı 
zamanda gıda için de tarım 
için de olmazsa olmaz bir 
kaynak. Bugün köylülerimiz, 
DSİ ile MUSKİ ile karşı 
karşıya geliyor, köyünde, 
ürününde kullanacak 
suyu kalmadığı için kavga 
ediyor. Bodrum’da Belediye 
Meclisi yağmur suyu hasadı 
ile ilgili bir karar aldı, 
kutluyorum kendilerini. 
Ama bu kararın beş yıl 
önce alınması gerekiyordu. 
Muğla’nın her bir bölgesi 
sarnıçlarla dolu. Gözümüzün 
önünde duruyorlar. 
Yağmur suyu hasadını 
bir an önce başlatmamız 
gerekiyor. Bunu hep birlikte 
yapacağız. Ama önce su 
tasarrufunu sağlamamız 
gerekiyor. Bu sadece Muğla 
Büyükşehir Belediyesi ve 
MUSKİ ile ilgili bir olay 
değil. Bu İlçe belediyeleri 
ya da İl Müdürlüğümüzle 

ilgili değil. Bu anaokulu 
çağındaki çocuktan başlayıp, 
üniversitelere kadar su ve 
gıda tasarrufunun anlatılması 
gereken çok ciddi bir durum” 
dedi, 

Suyun, tarımsal üretimin 
olmazsa olmazı olduğunu 
ancak su rezervlerinin 
büyük bir hızla tükendiğini 
hatırlatan Saylak, Tarım ve 
Orman Bakanlığı’nın tüm 
Türkiye’de suya göre ürün 
ekilişi ve tarım deseni için 
harekete geçtiğini, aynı 
zamanda vahşi sulamanın 
son bulması için üreticilere 
sulama sistemleri konusunda 
hibe desteği verdiğini anlattı. 

Vali Yardımcısı İsmail 
Soykan da belediyelerin 
özellikle bu konuda aktif 
olması gerektiğini belirtti. 
Kaçak yapılaşma olayının 
çok fazla olduğunu 
söyleyen Soykan, “Planlı 
olmayan yapılaşmanın 
üzerine gidiyoruz. Su 
tasarrufu, suyun verimli 
kullanımı bu alanda açık 
verdiriyor bize. Yapılaşma 
öncesinde verilecek suyu 

da hesap etmemiz lazım. 
Su anlamında büyük bir 
sorun yaşıyoruz bu nedenle. 
Her kurum kendi üzerine 
düşeni layıkıyla yapmalı. 
Su risk olarak önümüzde 
duruyor. Suyun her 
damlasının kıymetini bilerek 
kullanmamız gerekiyor. 
Devletimizin bu konularda 
ciddi teşvikleri var. Özellikle 
tarımsal sulama anlamında” 
diye konuştu. 

Konuşmaların ardından 
Muğla Meteoroloji 
Müdürlüğünden 
Meteoroloji Mühendisi 
Gülru Yelkıran, DSİ 213. 
Şube Müdürlüğünden 
Ziraat Mühendisi Ece 
Kahramanoğlu ve Muğla 
İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğünden Ziraat 
Mühendisi Güler Serdar 
konu ile ilgili birer sunum 
yaptı. 

Komisyon, yılda bir kez 
yapılan olağan değerlendirme 
toplantısının bundan böyle 
Nisan ve Kasım aylarında 
olmak üzere yılda iki kez 
yapılmasına karar verdi. Öte 
yandan, acil durumlarda 
Komisyon Başkanının 
üyeleri olağanüstü toplantıya 
çağırma yetkisi olduğuna 
dikkat çekildi. Toplantıda, 
20 maddelik uygulama planı 
oluşturularak karara bağlandı 
ve bu kararlar doğrultusunda 
görev alanları ve çalışmaları 
belirlendi. 

Muğla Tarım ve Orman İl Müdürü Saylak;

Kuraklık kapıda   
Muğla Tarım ve Orman İl Müdürlüğü koordinasyonunda düzenlenen ‘Tarımsal 
Kuraklık Eylem Programı’ toplantısı, Muğla Vali Yardımcısı İsmail Soykan 
başkanlığında gerçekleştirildi.   



www.guneyege.net17 KASIM 2023 CUMA 3

 » Ceylin Şener
Bodrum Yarımadası’nın 

içme suyu ihtiyacını kar-
şılayan Geyik ve Mumcu-
lar Barajlarının kuruması ve 
bu nedenle DSİ tarafından 
kapatılması üzerine bölge-
de önemli bir su açığı orta-
ya çıktı. Muğla Büyükşehir 
Belediyesi MUSKİ ekipleri 
vatandaşların temel ihtiya-
cı olan içme ve kullanma su-
yunun yetersiz kalması ne-
deniyle daha önceden pro-
jeleri hazırlanmış ve acil 
durumlarda uygulamaya 
konulması planlanan çalış-
malara bir an önce başladı. 

Çalışmalar 17 Günde 
Tamamlandı

17 gün önce başlanan 
ve Bodrum’a ek su sağlama-
sı planlanan çalışmalar kap-
samında bölgenin kısa va-
dede içme suyu sorunun çö-
zümü için önemli bir adım 
atıldı. Çalışmalar kapsamın-
da 2 bin 700 metre içme su-
yu hat imalatı, 1450 metre 
enerji nakil hattı, 5 ayrı nok-
tada 265 metre derin ku-
yu sondajı, yüksek verimli-
likte yeni nesil terfi merke-
zi, 100 m³ kapasiteli su de-
posu ve 5 kuyu binası mon-
tajı yapılarak günlük 72 bin 

kişinin ihtiyacını karşılaya-
cak su bulundu. Bulunan 
bu su ile Datça, Köyceğiz ve 
Kavaklıdere’nin nüfusu ka-
dar kişinin su ihtiyacı karşı-
lanabilecek.

Muğla Büyükşehir Be-
lediyesi Bodrum’un Su ihti-
yacının Karşılanması İçin 
MUSKİ’ye 110 Milyon TL 
Bütçe Aktardı

Bodrum’da yaşanan su 
sorunun çözümü adına 
önemli yatırımları hayata 
geçiren MUSKİ Genel Mü-
dürlüğü ekipleri bu çalışma-
larına hız kesmeden devam 
ediyor. Bu projelerin hayata 
geçirilmesi için önemli bir 
maddi kaynak ihtiyacı du-
yurlurken bu kaynak Muğ-
la Büyükşehir Belediyesinin 
bütçesinden karşılanıyor. Bu 
kapsamda Bodrum’da ek su 
sağlama çalışmalarının ha-
yata geçirilmesi için Muğla 
Büyükşehir Belediyesi tara-
fından MUSKİ Genel Mü-
dürlüğüne 110 Milyon TL 
aktarılırken bu paranın ta-
mamen Bodrum’da ki su so-
runun çözümü için harca-
nacağı ve ilk etapta kısa va-
deli bir çözümle vatandaşla-
ra kesintisiz su verilmesinin 
planlandığı öğrenildi. 

Bodrum’da 
72 Bin Kişiye 
Yetecek Su Buldu
Muğla Büyükşehir Belediyesi 
Bodrum’da ortaya çıkan su ihtiyacını 
karşılamak için başlattığı proje 
kapsamında 17 gün içinde 72 bin 
kişiye yetecek miktarda ek su kaynağı 
sağlayarak sisteme kazandırdı.

 » Harun Yıldırım
Fethiye ilçesinde yakla-

şık 200 bin metrekare alan-
da vatandaşlara hizmet veren 
Karaçulha Toptancı Hali’nde 
Büyükşehir Belediyesi yeni 
bir tesis ve ürün pazarlama 
alanı kazandırmak için çalış-
malarına devam ediyor. Bü-
yükşehir Belediyesi Fethi-
ye İlçesi Karaçulha Toptan-
cı Hali içerisine yaklaşık 40 
Milyon TL’lik yatırımla baş-

lattığı üreticiler için ürün pa-
zarlama alanı, otopark ve te-
sis inşaatında sona yaklaştı.

Karaçulha Toptan-
cı Hali’nde 4 bin 400 met-
re karelik alana üzeri kapalı 
ve yaklaşık 60 adet römorklu 
traktör girebilecek kapasitede 
ürün pazarlama standı, yeral-
tı yağmur suyu toplama biri-
mi, üreticilerin kullanımı için 
WC, duş alanı, yer üstü yan-
gın suyu depolama birimi, 

2500 metre yağmur suyu hat-
tı, 3000 metre yangın hidrant 
hattı yapılıyor. 15 bin met-
rekare kilit parke döşenecek 
alanda ayrıca 20 adet tır park 
alanı da olacak.

Muğla Büyükşehir 
Belediyesi, çiftçilerin 
Toptancı Hali’ne 
geldiklerinde satış öncesi 
yaşanabilecek yoğunluk 
nedeniyle beklemeleri ve 
olumsuz hava koşullarından 

etkilenmemeleri için yeni 
bir ürün pazarlama alanı 
yapıyor. Bölgenin ihracat ve 
gümrükleme işlemlerinin 
yapıldığı tek hali olan 
Karaçulha Toptancı Hali’ne 
çok sayıda yerli ve yabancı 
tır geldiğinden Büyükşehir 
Belediyesi bu vatandaşların 
ihtiyaçlarının karşılanması 
için de alana Tır park alanı, 
duş, WC gibi tesisleri hale 
kazandırıyor.

Karaçulha Hali’ndeki 40 Milyonluk 
Yatırımda Sona Gelindi 

Muğla Büyükşehir Belediyesi, Karaçulha Toptancı Hali içerisinde 40 Milyon TL’lik 
yatırımla başlattığı tesis ve ürün pazarlama alanı çalışmalarında sona geldi. 

 » Ceylin Şener
Bodrum Belediyesi 

Kadın ve Aile Hizmetleri 
Müdürlüğü organizasyonuyla 
2.si düzenlenen Siyaset 
Okulu Programı, 15 
Kasım Çarşamba günü 
Bodrum Deniz Ticaret 
Odası’nda (BODTO) tüm 
mahallelerden kadınların 
geniş katılımı ile gerçekleşti. 

Programa Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet 
Aras’ı temsilen Başkan 
Yardımcısı Ummahan Yurt, 
Ka.Der Ankara Şubesi’nden 

Lütfiye Kelleci Birer ile 
Leyla Meltem Ersan, 
Bodrum Kadın Dayanışma 
Derneği’nden Figan Erozan, 
Bodrum Kent Konseyi 
Kadın Meclisi üyeleri, basın 
mensupları ve kadınlar 
katıldı. 

Programda muhtarlık, 
belediye meclis üyeliği gibi 
görevlere aday olma koşulla-
rı, eşitlik bakış açısına sahip 
kadınların katılımdaki önemi 
ve seçim sürecinde izlenecek 
iletişim yöntemleri kapsamlı 
olarak ele alındı.

Yerel yönetimde ve 
siyasette aktif rol alan 
kadınlar, deneyimlerini 
aktarırken kadın adaylar 
da sorularına cevap buldu. 
Bodrum Kadın Dayanışma 
Derneği’nden Figan Erozan 
konuşmasında “Kadınlar bir 
araya geldiklerinde güçlü ve 
şimdi söz kadınlarda!” dedi.  

Bodrum Belediyesi Baş-
kan Yardımcısı Ummahan 
Yurt, yerel yönetimde gö-
rev üstlenen bir kadın olarak 
duygu ve düşüncelerini pay-
laşırken programın düzen-

lenmesinde emeği olan her-
kese teşekkür ederek şunla-
rı söyledi:

“Sosyal hayatta mücade-
lemizi kendi içimizde veriyo-
ruz. Ancak ‘Siyasette biz de 
varız!’ı nasıl vereceğimizi öğ-
reneceğiz hep birlikte. Birçok 
mücadelemizde aslında biz 
çok başarılı olduk. Bize yol 
gösteren özellikle kadınla-
ra yol gösteren öncü arkadaş-
larımız bu sefer Bodrum’da-
lar.  Biz, Bodrum’da çok güçlü 
olacağız, güçlü adımlar ata-
cağımıza inanıyoruz. Sade-
ce bilgi eksiğimiz olabilir, di-
ye düşünüyorum ben. Bugün 
onları tamamlayacağız. Ben 
herkese çok teşekkür ediyo-
rum. Umarım çok güzel so-
nuçlar çıkar ve umarım o so-
nuçlarla da Bodrum bir adım 
öteye gider kadınlarla.”

Programın sonunda ye-
rel seçimlerde belediye mec-
lis üyeliğine, muhtarlığa aday 
olmak isteyen kadın adaylar 
kendilerini tanıttılar. Kadın-
lar el ele tutuşarak “Kadın-
lar Birlikte Güçlü” sloganıyla 
toplantıyı tamamladılar.

Kadınlar, “Birlikte Güçlüyüz!’’ dedi
Bodrum Belediyesi tarafından Bodrum Kent Konseyi Kadın Meclisi, Bodrum Kadın 
Dayanışma Derneği, Kadın Adayları Destekleme Derneği Ankara Şubesi (KA.DER) 
iş birliğiyle kadınların siyasete aktif katılımlarını sağlamak üzere Siyaset Okulu 
programı düzenlendi.
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Büyükşehir için ilk aday adayı

Mehmet Melih Tatlıcı
Ak Parti’den aday adayı

Yerel seçimlere doğru, Muğla siyaseti ısınmaya başladı. Muğla Büyükşehir Belediye Başkanlığı için ilk isim aday adaylığını 
açıkladı. Turizmci, mimar Mehmet Melih Tatlıcı, Ak Parti’den aday adaylığın açıkladı.

 » Haber: Harun Yıldırım
Muğla Büyükşehir Belediye 

Başkanlığı için ilk isim başvurusu-
nu yaparak, aday adaylığını açık-
ladı.

31 Mart tarihinde yapılacak ye-
rel seçim takvimi işlerken belediye 
başkanlıkları için isimler aday aday-
lıklarını duyurmaya devam ediyor.

Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanlığı için aday adaylığını 
açıklayan ilk isim AK Parti’den 
geldi.

Aslen Malatyalı olan ve 
Muğla’nın Fethiye ilçesinde yaşa-
yan iş insanı Mehmet Melih Tatlıcı, 
AK Parti Muğla İl Başkanlığı’nda, 
AK Parti Muğla Büyükşehir Beledi-
ye Başkan Aday Adaylığı başvuru-
sunu yaptı.

AK Parti İl Başkanı Gültekin 
Akça’da katıldığı açıklamada Tatlıcı 
şunları kaydetti;

Muğla ülkemizin en güzel 
şehirlerinden biri; adeta bir yeryüzü 
cenneti! Muğla ili Turizm ve 
Tarım anlamında çok önemli bir 
potansiyel barındırması sebebiyle 
ülkemize çok ciddi miktarda katma 
değer sağlamaktadır. Aynı zamanda 
sahip olduğu iklimi, doğası ve yer 
üstü zenginlikleriyle de herkesin 
yaşamayı hayal ettiği bir şehir 
konumundadır.

Bu doğa harikası şehrimiz 
özellikle pandemi sonrası 
ülkemizin birçok bölgesinden 
rekor düzeyde bir göç aldı. Bunun 
yanında yabancıların da ilgisi 
şehrimize artarak devam etti. Bu 
süre zarfında yeterli denetim ve 
planlama olmadığı için şehrimizin 
birçok noktasında kaçak inşaatlar 
ve imara aykırı yapılanmalarla 
maalesef bu güzide şehrimizin 
dokusu bozulmuş, verimli tarım 
arazileri talan edilmiş ve sadece 
ticari kaygılarla yapılan imalatlar 
sonucu hali hazırda deprem ve 
afetlere dayanıksız olan yapı stoğu 
daha da berbat bir hale getirilmiştir.

Peki tüm bunlar olurken yöneti-
cilerimiz ne yaptı diye soracak olur-
sanız? Yöneticilerimiz tüm bu sü-
reçte uyumuş; makyaj ve şov amaçlı 
projelerle asli görevlerini Sümen al-
tı ederek; en temel problemleri çöz-
meye yeltenmemişlerdir.

Bu sebepledir ki; yaz aylarında 

birçok bölgemizde SUYUMUZ ye-
terli gelmemektedir.  Bodrum ise su 
krizi ile karşı karşıyadır. 

Bu sebepledir ki; sezonun en 
yoğun dönemlerinde arıtma tesisle-
ri; kendilerine gelen ATIK SUYUN 
bir kısmını arıtamadan kanallara ve 
denize deşarj etmektedir.

Bu sebepledir ki; Bodrum, Mar-
maris ve Fethiye gibi turizm kentle-
rimizde yaz aylarında oluşan TRA-
FİK büyükşehirlerin ana arterlerini 
aratmamaktadır.

Bu sebepledir ki; verimli tarım 
arazilerine ve sit alanlarına yapılan 
KAÇAK İNŞAATLARIN önü alı-
namamış; ciddi bir kontrol ve ce-
za olmayınca da vatandaş daha faz-
la kaçak inşaata yönelmiştir.

Bu sebepledir ki; zamanında 
önlem alınmayan SİVRİSİNEKLER 
yüzünden vatandaşlarımız çok cid-
di sağlık sorunlarıyla karşı karşıya 
kalmışlardır.

Bu sebepledir ki; herhangi bir 
jeoloji ve zemin etüdü yapılmadan 
verimli tarım arazileri imara açıl-
mış ve şehirlerimiz depremde ZE-
MİN SIVILAŞMASI tehlikesi ile 
karşı karşıya bırakılmıştır.

Bu sebepledir ki; ne Muğla Bü-
yükşehir Belediyesinin, ne de her-
hangi bir ilçe belediyesinin depre-
me karşı dayanıksız olan yapıların 
dönüşümünü öngören bir KENT-
SEL DÖNÜŞÜM PROJESİ olma-
mıştır.

Şu anda Muğla’mızın en bü-
yük sorunu depreme karşı yeter-
li dayanımı olmayan yapı stoğudur. 
Sn. Osman Gürün her defasında az 

katlı bir şehir olmakla övünmekte-
dir ancak 6 Şubat depremleri bize 
göstermiştir ki; yeterli statik daya-
nımı olmayan ve doğru zeminlerde 
inşa edilmemiş az katlı yapılarda da 
önemli can kayıpları yaşanmıştır.  

1957’de yaşanan Fethiye depre-
minde gökdelenler mi vardı? Tek 
katlı ve iki katlı yığma binaların ta-
mamı bu depremde yıkılmıştır. 

Dalaman Ovasında imar ku-
rallarına uygun bir şekilde yapılan 
ruhsatlı 3 katlı betonarme bir yapı-
nın ZEMİN SIVILAŞMASI sebe-
biyle yere gömülmeyeceğinin veya 
deprem yönüne göre herhangi bir 
cepheye yatmayacağının garantisini 
Sn. Osman Gürün verebilir mi?

Son günlerde Fethiye Belediye 
Başkanının açıkladığı Fethiye’de 
yapılmış ve tutanakla tespit 
edilmiş 5700 kaçak yapı yapılırken 
Muğla Büyükşehir Belediyesi ne 
yapmaktaydı? Diğer ilçelerde acaba 
kaç tane kaçak yapı tespiti yapıldı?  
Muğla Büyükşehir Belediyesi imar 
ve şehircilik dairesi tüm bunlar 
olurken ne yapıyordu?

İşte ben bu çarpık ve kaçak 
yapılaşmaya son vermek için aday 
oldum. 

Depreme karşı dayanıksız 
yapı stoğunu vatandaşımızı hiç 
üzmeden ve rahatını bozmadan 
dönüştürmek için aday oldum.

Lokal ve yüzeysel alt yapı 
yatırımlarını; geniş alanlara yayarak 
kapsamlı bir hale getirip içme 
suyu ve kanalizasyon gibi temel 
ihtiyaçları modern şehirlerde 
olduğu gibi sorun olmaktan 

çıkarmak için aday oldum.
Yeni cazibe merkezleri ile mer-

kezi noktalarda ve ana arterlerde 
oluşan yoğunluğu azaltmak ve yer 
altı/yer üstü otoparklarıyla da trafi-
ği rahatlatmak için aday oldum.

Temiz ve içile bilir suyu uygun 
fiyatlarla musluklardan akıtmak 
için aday oldum.

Alternatif yol güzergahları ve 
kaliteli yol kaplamaları ile ulaşım 
problemlerini ortadan kaldırmak 
için aday oldum.

Deniz kirliliği ile mücadele edip 
dünyanın en temiz ve doğası en gü-
zel plajlarını turistlerimize ve vatan-
daşlarımıza sunmak için aday ol-
dum.

Ülkemizin en verimli tarım 
alanlarının tahrip edilmesine izin 
vermeden; bu tarım alanlarının en 
iyi şekilde işlenmesini sağlayacak 
ve katma değeri yüksek ürünler el-
de edilmesini organize edecek geliş-
miş bir Tarım ve Hayvancılık siste-

mi kurmak için aday oldum.
Muğla’mızın her noktasına ku-

racağımız Sosyal tesislerle uygun 
fiyatlı ve kaliteli yiyecek ve içecek 
hizmetlerini halkımıza sunmak için 
aday oldum.

Ve daha nice nice projeleri ha-
yata geçirerek vatandaşlarımızın 
öncelikle güvenliğini; sonrasında da 
refahını, huzurunu ve mutluluğunu 
sağlamak için aday oldum.

Muğla Büyükşehir Belediyesi-
nin Ak Partiye geçmesi ile merkezi 
hükümetin Muğla’mıza olan desteği 
mutlaka artacaktır. Merkezi hükü-
met ve tüm kamu idareleri ile senk-
ronize bir şekilde sağlanacak yöne-
tim anlayışı; Muğla’mızın sorunla-
rının çözümünü hızlandıracak ve 
mutlak suretle birçok proje ve yatı-
rımın önünü de açacaktır. 

Şunu bir kez da vurgulamak is-
tiyorum. Muğla’nın en büyük soru-
nu büyük bir depreme hazır olma-
masıdır.

Herkesin önünde şu sözü veri-
yorum ki;

Şayet Muğla Büyükşehir Bele-
diye Başkanı olarak seçilirsem 2 yıl 
içinde Muğla sınırları içinde bulu-
nan tüm yapıların statik kontrolle-
rini teknolojinin en son geldiği yön-
temlerle yapıp; görev sürem olan 5 
yılın sonuna kadar da depreme da-
yanıksız tüm yapıların dönüşümü-
nü sağlayacağım.

Kısacası Muğla’yı depreme ha-
zırlayacağım.

Değerli vaktinizi ayırarak beni 
dinlediğiniz için teşekkür ediyor ve 
buradan tüm Muğlalı hemşerileri-
mize selam gönderiyorum. Rabbim 
bu gayretimizi hayırlara vesile kıl-
sın İnşallah.

12 MUĞLA ORTACA Akıncı Mah. Nergizlik Mevkii - 13.575,72 m² Tarla  13.575,72 m²’lik tarla YILLIK 20.000,00 3.000,00 5 YIL 11:50
13 MUĞLA ORTACA Eskiköy Mah. Akçakavak Mevkii - 7.752,17 m² Tarla  7.752,17 m²’lik tarla YILLIK 10.000,00 1.500,00 5 YIL 12:00
14 MUĞLA ORTACA Yeşilyurt Mah. Ağaçardı Mevkii - 17.400,84 m² Tarla  17.400,84 m²’lik tarla YILLIK 26.000,00 3.900,00 5 YIL 12:10

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr.’de Basın: ILN01933589

DÜZELTME İLANI
1930445 Basın numarası ile 14 Kasım 2023 tarihinde Ortaca’da Güneyege Gazetesi ve yerel internet haber sitesi olarakta Muğla’da www.marmarismanset.com internet haber 
sitesinde yayınlanan kiralama ihalemizde aşağıda belirtilen 12. 13. Ve 14. Maddelerde yer alan 3 (üç) adet tarlanın kiralaması yapılmayacak olup tarafımızca sehven yayınlan-
mıştır. Bu taşınmazların ihalesi yapılmayacaktır. İlan Olunur.
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 » Haber: Ceylin Şener
Özel Lokman 

Hekim Esnaf Hastanesi, 
çalışanlarına  Wooden Stage 
Beach’te eğlenceli bir yaza 
veda partisi düzenledi. Özel 
Lokman Esnaf Hastanesi 
tüm personeline dillere 
destan bir gece düzenledi. 
Geceye katılan personelin 
konsept gereği çoğunluğu 
beyaz rengi tercih edince 
meleklerin oluşturduğu 
harika bir atmosfer yaşandı. 
Yoğun geçen bir sezonun 
sonunda personeller gecede 
gönüllerince eğlendiler.

Fethiye İlçesinde 26 
yılı aşkın süredir hizmet 
veren Özel Lokman Hekim 
Esnaf Hastanesi her sene 
olduğu gibi bu yılda 
personellerine unutulmaz 
bir gece yaşattı. Yoğun 
bir sezon dönemi geçiren 
Esnaf Hastanesi çalışanları 
sezonun kapanmasıyla 
birlikte bu gecede eğlenmek 
için  bir araya geldiler. 450 
kişinin üzerinde katılımla 
gerçekleşen organizasyonda 
Dj performansları, white 
make – up ,özel şovlar 
geceye renk kattı. Esnaf 
Hastanesi çalışanları bu 

gecede sezon yorgunluğunu 
atarak gelecek sezon için 
bolca enerji depoladılar.

Verdiği sağlık hizmetinin 
yanı sıra bölgeye katkıları 
ile adından sıkça söz ettiren 
Özel Lokman Hekim 
Esnaf Hastanesi Başhekimi 
Dr. Öztürk Günal "Esnaf 
Hastanesi ailesi olarak 
50 doktorumuz ve 500 
çalışanımız ile gece gündüz 
büyük bir fedakarlık 
içinde dur durak bilmeden 
hizmet vermekteyiz.  
Fethiye’de verdiğimiz 
sağlık hizmetlerinin 
yanı sıra halkımıza, 
esnafımıza, sporcumuza, 
öğrencilerimize, sivil 
toplum kuruluşlarına, Kamu 

kurum ve kuruluşlarına 
bütçe değerlendirmemiz 
doğrultusunda destek 
olabilmek adına büyük 
fedakarlık içinde çaba 
göstermekteyiz. Her zaman 
emeğin ve emekçinin 
yanında olan bir yönetim 
anlayışı ile çalışanlarımızın 
da her daim yanında olduk 
olmaya da devam edeceğiz. 
Sezon boyunca yüksek 
motivasyonla, profesyonelce 
ve özveriyle çalışan tüm ekip 
arkadaşlarımıza teşekkür 
ediyoruz. Umuyoruz ki 
gelecek sezonlarda da hep 
beraber başarılara, güzel 
arkadaşlıklara, birlik ve 
beraberliklere imza atarız.”  
dedi. 

Sezona eğlenceli bir partiyle veda ettiler

Beyaz Melekler Sezonu Kapattılar

 » Haber: Ceylin Şener
Muğla Milletvekili Avu-

kat Gizem Özcan, Çiftçi Ka-
yıt Sistemi’ne (ÇKS) kayıt-
lı emekli çiftçilerin emekli-
lere tek seferlik verilen 5 bin 
TL’lik ikramiyeden yararla-
namamasını Meclis günde-
mine taşıdı. Düzenleme ile 
kapsam dışında bırakılan 
emekli çiftçilerin mağdur ol-
duğunu ifade eden Özcan, 
Tarım ve Orman Bakanı İb-
rahim Yumaklı’nın yanıtla-
ması istemiyle Meclis’e soru 
önergesi verdi. 

Özcan şunları söyledi: 
“5 bin liralık ödeme hiç-

bir yaraya merhem olmaz”
“Yoksulluk sınırının 43 

Bin 443 TL’ye açlık sınırı-
nın da 13 Bin 334 TL’ye çık-
tı. TÜİK verilerine göre enf-
lasyon yüzde 61,53’ e tırman-
dı. Asgari emekli maaşı 7 bin 
500 TL civarında. Küçük es-
naf, çifçi, memur-emekli ve 
dar gelirlilerin durumlarının 
gittikçe kötüleştiği bir ortam-
da sadece çalışmayan emek-
liler için bir defaya mahsus 
5.000 TL’lik ödeme yapılması 
hiçbir yaraya merhem olacak 
nitelikte değildir. 

Mevcut durumda 4 mil-
yona yakın emeklinin çalış-
makta olduğu bilinmektedir. 
Bir diğer deyişle sosyal gü-
venlik destek primi ödeye-
rek emekli aylığı alan aynı za-
manda çalışan emeklilerin 
kapsam dışı bırakılarak öde-
necek ikramiyeden yararlan-
dırılmaması Anayasa’ya ay-
kırıdır. Anayasa’nın 60. mad-
desinde tanımlanan sosyal 
güvenlik hakkını zedeleyi-
ci, Anayasanın 10. madde-
sinde tanımlanan ve Anayasa 
Mahkemesi’nin çeşitli karar-
larıyla da açıklığa kavuşturu-
lan kanun önünde eşitlik ve 
ayrımcılık ilkesini zedeleye-
cek bir düzenlemedir.” 

“ÇKS sistemine kayıtlı 

emekli çiftçilerimiz mağdur 
oldular”

“Çiftçi Kayıt Sistemi’ne 
(ÇKS) kayıtlı emekli çiftçile-
rimiz bu düzenlemede kap-
sam dışı bırakılmış, mağ-
dur olmuşlardır. 2021 yılın-
da ÇKS’ye kayıtlı 2.171.748, 
2022 yılında 2.176.551 çiftçi-
miz bulunmaktadır. Bu çiftçi-
lerimizin bir kısmı emeklidir. 
1- 2 dönümlük tarlasında, ül-
kemizin tarımsal üretimine 
katkıda bulunan bu üreticile-
rimizin kapsam dışı bırakıl-
ması kabul edilemez.

Ayrıca, düzenleme 
Meclis’e gelmeden, içe-
riği 9 Ekim’deki Kabine 
Toplantısı’ndan sonra Cum-
hurbaşkanı tarafından açık-
landı. Bu da bütün emeklile-
rimizi ve de çiftçilerimizi il-
gilendiren bu kadar önemli 
bir düzenleme konusunda ik-
tidar vekillerinin yetkilerini 
özerk biçimde kullanamadık-
larını teyit etmektedir.”

Özcan’dan Bakan 
Yumaklı’ya 3 soru 

Muğla Milletvekili Avu-
kat Gizem Özcan, Tarım 
ve Orman Bakanı İbrahim 
Yumaklı’ya yazılı olarak ce-
vaplandırması için şu sorula-
rı yöneltti; 

1)Tarım ve Orman Baka-
nı olarak, emekli çiftçilerimi-
zin bir defaya mahsus 5.000 
liralık ödemeden hariç tutul-
ması Kabine Toplantısı’nda 
gündeme geldiğinde, bunun 
Anayasa’nın eşitlik ilkesine 
aykırı olduğu yönünde bir iti-
razda bulundunuz mu? 

2)Ülkemizin içinde bu-
lunduğu ekonomik koşullar-
da tarım yaparak ülke ekono-
misine katkı koymaya çalışan 
emekli çiftçilerimizin bu dü-
zenlemede kapsam dışı bıra-
kılması savunucusu olduğu-
nu iddia ettiğiniz tarım poli-
tikaları ile tutarlı mıdır? 

3)ÇKS’ye kayıtlı olup, 
5.000 liralık ödemeden yarar-
lanamayacak emekli çiftçi sa-
yısı kaçtır?

Çiftçi Kayıt Sistemi’ne 
(ÇKS) kayıtlı emekli 
çiftçilerin emeklilere 
tek seferlik verilen 5 
bin TL’lik ikramiyeden 
yararlanamamasını 
Meclis gündemine 
taşıyan Özcan, 
“Ülkemizin tarımsal 
üretimine katkıda 
bulunan bu 
üreticilerimizin kapsam 
dışı bırakılması kabul 
edilemez” dedi. 

Milletvekili Özcan Bakan 
Yumaklı’ya sordu: “Suçları 
emekli çiftçi olmak mı?”

Bodrum Belediyesi Ya-
pı Kontrol Müdürlüğü’ne bağlı 
ekipler, kaçak yapılaşma ile il-
gili yasal işlemler kapsamında 
tespit, suç duyuruları, mühürle-
me işlemleri, para cezaları ve 
yıkım kararlarını hassasiyetle 
uyguluyor.

Kaçak yapılaşma ile müca-
dele çalışmaları kapsamında 
Yapı Kontrol Müdürlüğü ekip-
leri tarafından son olarak Tur-
gutreis Mahallesi'nde bir villa-
nın kaçak eklentileri ile Akyar-
lar Mahallesi'nde bir site içeri-
sinde bulunan kaçak yapının 
yıkım işlemleri tamamlandı. 

Bodrum Belediye Başka-

nı Ahmet Aras, kaçak yapılar-
la ilgili alınan yıkım kararlarını, 
“Kaçak yapılaşmalarla müca-
dele kapsamında aldığımız yı-
kım kararları, hukuki süreçlere 
uygun bir şekilde titizlikle ye-
rine getiriliyor. Yıkım sürecine 
gelene kadar ilgili yapı sahip-
lerine gerekli tebligatlar ve mü-
hürleme işlemleri yapılıyor. An-
cak tüm uyarılara rağmen ka-
çak yapılaşmaya devam edi-
liyor. Belediye olarak yasal 
mevzuatlar çerçevesinde ilgi-
li tüm birimlerimizle kentimizin 
geleceği için sürdürdüğümüz 
mücadelemize devam edece-
ğiz.” diyerek değerlendirdi.

Belediyeden kaçak 
yapılaşma ile mücadele
Bodrum Belediyesi tarafından 2019 yı-
lından bu yana ilçe genelinde sürdürülen 
kaçak yapılaşma ile mücadele çalışmala-
rı devam ediyor. 



17 KASIM 2023 CUMA6 www.guneyege.net

Türkiye’nin önemli 
turizm merkezlerinden 
Antalya ve İstanbul’dan 
sonra en fazla yabancı turist 
ağırlayan Muğla’ya gelen 
turist sayısı 10 ayda tüm 
zamanların yabancı turist 
rekorunu kırarak 3 milyon 
336 bin 804’e yabancı turist 
sayısına ulaştı. Geçen yıl aynı 
dönemde 2 milyon 947 bin 
422 yabancı turist gelirken, 
geçen yıla oranla artış yüzde 
13 olarak gerçekleşti.   

Bodrum, Marmaris, 
Fethiye ve Datça gibi ünlü 
turistik ilçeleri ile hem 
yabancı, hem de yerli turistin 
çekim merkezi haline gelen 
Muğla’ya tüm zamanların 
en fazla turisti 2014 yılında 
gelmişti. 2014 yılının 12 aylık 

döneminde 3 milyon 302 bin 
688 yabancı turist girişi oldu. 
Muğla tarihinin yabancı 
turist rekoru 2023 yılının ilk 
10 aylık dönemde kırılırken, 
yılsonu itibari ile bu rakamın 
3 milyon 400’e ulaşması 
bekleniyor. 

Muğla’ya 10 ayda gelen 
yabancı turistlerin içinde 
ilk sırayı İngiliz turistler 
aldı. Muğla’ya gelen yabancı 
turistlerini içinde ilk beş 
sırada İngiltere 1 milyon 
421 bin 033 kişi ile sırada 
yer aldı. İngiltere’yi sırasıyla 
Rusya Federasyonundan 389 
bin 228, Almanya’dan 221 
bin 283, Polonya’dan 220 
bin 073 ve Hollanda’dan 89 
bin 404 yabancı turist girişi 
oldu. Gelen yabancı turistler 

oranında ise İngilizler yüzde 
43’lük orana sahip. 

Milas-Bodrum ve 
Dalaman Havalimanlarından 
1 milyon 771 bin 455 yabancı 
turist girişi bin Türkiye’de iki 
uluslararası havalimanına 
sahip ender illerden 
birisi olan Muğla’ya gelen 
turistlerin 1 milyon 771 bin 
455’i Dalaman Havalimanı, 
928 bin 993’ü de Milas-
Bodrum Havalimanından 
giriş yaptı. İki uluslararası 
havalimanından toplam 2 
milyon 700 bin 448 yabancı 
turist giriş yaptı. 636 bin 356 
yabancı turist ise 10 Deniz 
Gümrük limanlarından giriş 
yaptı. 

Muğla'da tüm zamanların 
turist rekoru kırıldı   

 » Haber: Ceylin Şener
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi yerel yönetimlerde bir 
ilk olan Oyuncak Kütüpha-
nesi ile çocukları oyuncak-
larla buluşturmanın yanın-
da farklı etkinlikler ve psi-
kolojik danışmanlık hizmeti 
ile de miniklere hizmet ver-
meye devam ediyor. Oyun-
cak Kütüphanesi ve Eği-
tim Merkezi’nde miniklerle 
“Arkadaşım Kağıdımı Yırt-
tı- Akran Zorbalığı” ve “Ata-
türk” konusunda haftanın 
eğitimi düzenlendi. 

Oyuncak Kütüphanesi ve 
Eğitim Merkezi’nde düzen-
lenen eğitime 29 çocuk ka-
tıldı. 4-6 yaş arası çocuklarla 
düzenlenen “Arkadaşım Ka-
ğıdımı Yırttı- Akran Zorba-
lığı”  eğitiminde kötü davra-
nışlar karşısında nasıl hisset-
tikleri ve bununla nasıl ba-
şa çıkabilecekleri ile ilgili ço-

cuklarla konuşuldu. Ayrıca 
miniklere oyuncak kütüpha-
nesi tanıtıldı ve kütüphane 
mantığı, oyuncak paylaşma-
nın önemi anlatıldı.

10 Kasım Atatürk'ü An-
ma programları kapsamın-
da hafta boyunca Oyuncak 
Kütüphanesi ve Eğitim Mer-
kezinden yararlanan fark-
lı yaş grubu çocuklarla Ata-
türk Sanat Etkinlikleri ya-
pıldı. Atatürk fotoğraf köşe-
si hazırlandı, Sosyal Hizmet 
Atölyeleri’nden yararlanan 
vatandaşlar tarafından ha-
zırlanan Mustafa Kemal Ata-
türk temalı yağlı boya tab-
loları ve Emin Eller Gündüz 
Bakımevi’nden yararlanan 
çocukların hazırladığı Ata-
türk tabloları sergilenmeye 
başlandı. 

Muğla Büyükşe-
hir Belediyesi’nin açılışı-
nı 29 Nisan’da gerçekleş-

tirdiği Oyuncak Kütüpha-
nesi ve Eğitim Merkezi’ne 
bugüne kadar 295 çocuk 
üye oldu. 1471 oyuncağın 
ödünç verildiği Oyuncak 
Kütüphanesi’nde 33 etkinlik 
düzenlendi ve 436 çocuk bu 
etkinliklere katıldı. Ayrıca 
Oyuncak Kütüphanesi’nde 
166 çocuk/ergen ve aile-
sine psikolojik danışman-
lık verildi, 227 kez bireysel 
görüşme yapıldı. Oyuncak 
Kütüphanesi’ne üye olabil-
mek için çocuğun  ebevey-
ni ile birlikte kütüphane-
ye müracaat etmesi gereki-
yor. Kütüphaneye üye olan 
çocuklar 14 gün süre ile bu 
merkezden oyuncak alabi-
liyor. Oyuncak Kütüphane-
si ve Eğitim Merkezi hafta içi 
08.00 ve 18.00 saatleri ara-
sında hizmet veriyor.

Oyuncak Kütüphanesi’nde 
Eğitim ve Oyun Bir Arada 

Muğla Büyükşehir Belediyesi Oyuncak Kütüphanesi ile 
bugüne kadar 1471 oyuncağı ödünç verdi ve 33 etkinlikle 

436 çocuğu buluşturdu. 

Muğla Büyükşehir 
Belediyesi’nin Muğla’nın Ar-
keolojik Mirası “Uygarlıkla-
rın Kesiştiği Yer Muğla” ko-
nulu 6.Ulusal Fotoğraf Yarış-
ması sonuçlandı. Yarışmada 
birinciliği İstanbul’dan Ah-
met Fatih Sönmez, ikinci-
liği Balıkesir’den Hasan Sa-
yıhan, mansiyon ödülünü 
Muğla’dan Said Nuri Sargın, 
Nevzat Çakır Özel Ödülü’nü 
de Bartın’dan Serdar Aydın 
kazandı. 3’lük ödülü ise fo-
toğrafın Muğla’da çekilmemiş 
olması nedeniyle Türkiye Fo-
toğraf Federasyonu tarafın-
dan iptal edildi.

Yarışmanın ödül töre-
ni Muğla Büyükşehir Be-
lediye Başkan vekili Cum-
hur Çoban’ın katılımıyla Tür-
kan Saylan Çağdaş Yaşam 
Merkezi’nde düzenlendi. De-

receye girenlere ödülleri pro-
tokol tarafından verildi. Ödül 
törenine jüri üyelerinden çok 
değerli fotoğraf sanatçıları İsa 
Çelik, Çerkes Karadağ, Bey-
han Özdemir de katıldı. 

Karadağ, “Muğla Hem 
Geçmişine Sahip Çıkıyor 
Hem de Gelecekte Sanatçıla-
ra Kapı Açıyor”

Her yıl farklı konu baş-
lıklarında düzenlenen, bu yıl 
Muğla’nın Arkeolojik Mira-
sı “Uygarlıkların Kesiştiği Yer 
Muğla” başlığıyla düzenlenen 
6.Ulusal Fotoğraf Yarışma-
sı ödül töreninde konuşan jü-
ri üyesi ve fotoğraf sanatçısı 
Çerkez Karadağ “6’ncısı dü-
zenlenen uluslararası fotoğraf 
yarışmasında yer almaktan 
gurur duyuyorum. Fotoğ-
raf, iletişimin en önemli ara-
cı durumuna gelmiş önem-

li bir sanattır. Yüz yılımızın 
belleğini oluşturacak tek araç 
fotoğraftır. Geçtiğimiz 6 yıla 
baktığımızla bir hayli yol al-
mışız. Muğla hem geçmişi-
ne sahip çıkıyor hem de ge-
lecekte sanatçılara kapı açı-
yor” dedi. 

Muğla Büyükşehir Bele-
diye Başkan vekili Cumhur 
Çoban ise “ Uygarlıkların ke-
siştiği Muğla’mızda tarihi mi-
rası belgelemek için fotoğraf 
yarışması düzenlendi. Fotoğ-
raf yarışmasının devam et-
mesi, yaşatılması iler ki yılla-
ra taşınması için emek harca-
yan herkese Muğla halkı adı-
na teşekkür ediyorum. Muğla 
Büyükşehir Belediyesi olarak 
sanata ve sanatçıya değer ver-
meye devam edeceğiz” diye 
konuştu. 

6.Ulusal Fotoğraf 
Yarışması Ödülleri Verildi

Muğla Büyükşehir Belediyesi 6.Ulusal Fotoğraf Yarışması 
Ödül töreni Türkan Saylan Çağdaş Yaşam Merkezi’nde 

düzenlendi. 

 » Ceylin Şener
Ülkemizin yetiştirdi-

ği en değerli isimlerden 
mimar, Oktay Ekinci ara-
mızdan ayrılışının 10. 
Yıl dönümünde Menteşe 
Belediyesi’nin katkılarıy-
la Türkiye Mimarlar Oda-
sı Muğla Şubesi’nin dü-
zenleyeceği etkinlikte anılı-
yor. Hayatını kent bilincinin 
oluşmasına adayan, mima-
ri direnişin ulusal sesi ol-
muş Ekinci anısına, 18 Ka-
sım 2023 Cumartesi günü 
saat: 13.00’te Konakaltı İs-
kender Alper Kültür Merke-
zinde ‘Çevre ve Kent Mü-
cadelelerini Konuşuyoruz’ 
adlı etkinlik düzenlenecek.

Fikret Oğuz moderatör-
lüğünde alanında uzman 
mimar, profesör ve öğre-
tim üyelerinin konuşma-

cı olarak katılacağı prog-
ramda kentsel yaşam, çev-
re ve kent suçları, iklim de-
ğişimi gibi konular masaya 
yatırılacak. 

Program
1. Oturum
Dr. Öğretim Üyesi İl-

ke Tekin 
‘Modern Ulus İnşasında 

Muğla’da Kentsel Yaşam’
Mimar, TV Yapımcısı 

Osman Güdü
‘Türkiye’de Son 25 Yıl-

lık Süreçte Yaratılan İmar 
Rantları, Çevre ve Kent 
Suçları Talanları’

2. Oturum
Prof. Dr. Beyza Üstün
 ‘Yaşam Alanlarında 

Dönüşümde Yarın Bakış’
Prof. Dr. M. Doğan 

Kantarcı
‘Güneybatı 

Anadolu’nun Doğal Yapı-
sı ve İklim Değişimi Süre-
cindeki Değişmeler ile Ba-
zı Sorunlar Üzerine Değer-
lendirmeler’

Mimar Oktay Ekinci 
Menteşe’de anılıyor
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Dalaman’da 11 Kasım Mil-
li Ağaçlandırma Günü Kutlu ne-
deniyle fidan dikme etkinliği ya-
pıldı.

Milli ağaçlandırma günü mü-
nasebetiyle gerçekleştirilen fidan 
dikme etkinliğine Kaymakam 

Mesut Yakuta, Garnizon Komu-
tanı Vekili, Belediye Başkanı Mu-
hammet Karakuş, Siyasi Parti İlçe 
Başkanları, Kurum Amirleri, Sivil 
Toplum Kuruluşları, vatandaşlar 
ve öğrenciler katıldı.

Dalaman’da fidanla toprakla buluştu

Yatağan Alt 
ve Üst Yapı 
Çalışmalarının 
Yüzde 70’i 
Tamamlandı
Muğla Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Yatağan Atatürk 
Caddesinde başlatılan alt yapı 
çalışmalarının yüzde 70’lik 
bölümü tamamlandı. 

Muğla Büyükşehir Belediyesi İl genelinde 
yürüttüğü alt ve üst yapı çalışmalarına devam 
ediyor. Özellikle kesintisiz ve sağlıklı su sağla-
mak, atıksuyun doğaya zarar vermesini engel-
lemek ve yağışların su baskınlarına neden ol-
masının önüne geçmek için büyük önem ta-
şıyan altyapı yatırımları şehrin birçok nokta-
sında hizmete sunuluyor. İl genelinde gerekli 
görülen ve aciliyeti olan bölgelerde projeleri-
ni hayata geçirmeye devam eden büyükşehir 
ekipleri kanalizasyon, içme suyu ve yağmur 
suyu projelerinin yanı sıra yol ve kaldırım dü-
zenlemeleri gerçekleştiriyor. Bu kapsamda son 
olarak Yatağan’da Atatürk Caddesindeki alt 
ve üstyapı çalışması başlatan ekipler projenin 
yüzde 70’lik kısmını tamamladı.

Alt ve Üstyapı Çalışmaları Sürüyor
Çalışmalar kapsamında Muğla Büyükşehir 

Belediyesi, Yatağan Atatürk Caddesinde 600 
metre kanalizasyon hattının 450 metresini, 
750 metre içme suyu hattının 450 metresini ve 
600 metre yağmur suyu hattının 450 metresi-
ni tamamladı. Ekipler alt yapı çalışmalarının 
tamamlanmasının ardından Atatürk Caddesi 
üzerinde 3 kat sıcak asfalt, 2300 m2 doğal taş 
ve kaldırım çalışması gerçekleştirecek. Muğ-
la Büyükşehir Belediyesi Atatürk Caddesinden 
önce Mehmet Özcan Caddesinde sıcak asfalt, 
2500 m2 kaldırım ve bordür imalatının ya-
nı sıra 40 adet yağmur suyu ızgaralarının yapı-
mını gerçekleştirdi.

2023 Eylül ayı motorlu araç 
sayılarına göre otomobil 246 bin 
593, Minibüs 9 bin 742, Otobüs 
4 bin 282, Kamyonet 89 bin 323, 
Kamyon 11 bin 851, Motosik-
let 234 bin 898, özel amaçlı kul-
lanılan araç 2 bin 142 ve traktör 
sayısı da 39 bin 642 olarak ger-

çekleşti.
Eylül ayında 13 bin 314 ara-

cın devri yapılırken, bu araçlar-
dan 6 bin 205’i otomobil, 237’si 
minibüs, 116’sı otobüs, Bin 890’ı 
kamyonet, 232’si kamyon, 4 
bin 307’si motosiklet, 30’u özel 
amaçlı kullanılan araç ve 237’si 

traktör.
Motosiklet artışı dikkat çekti
Muğla’da özellikle turistik il-

çeler Fethiye, Marmaris, Dat-
ça, Bodrum gibi ilçelerde ulaşı-
mın büyük bölümü motosiklet-
ler ile yapılıyor. Son yıllarda ar-
tış gösteren Kurye taşıyıcılığı 

da motosiklet sayısındaki artış-
ta önemli rol oynarken, Eylül ayı 
sonu itibari ile Muğla’daki mo-
tosiklet sayısı otomobil sayısına 
yaklaştı. Eylül ayı sonu itibari ile 
246 bin 593 otomobil bulunur-
ken, motosiklet sayısı da 234 bin 
898’e ulaştı.

Muğla’da araç sayısı bir ayda 11 bin 907 arttı
Türkiye İstatistik Kurumu 2023 Eylül ayı sonu itibari ile Muğla’daki araç sayısı ve artışları 
yayımladı. 2023 yılı Motorlu Kara Taşıtları İstatistiklerine göre Muğla’da Ağustos 2023 ayında 
626 bin 526 olan araç sayısı Eylül’de 638 bin 433’e ulaştı.

 » Ceylin Şener
Rotary Vakfı ile Bodrum Ro-

tary Kulübü tarafından temi-
ni sağlanan 6 adet Afet Yardım 
Konteyneri Bodrum Belediye 
Başkanlığına bağışlandı. Bod-
rum Rotary Kulübü’nün ola-
sı doğal afetlere karşı daha hızlı 
müdahalede bulunmak amacıy-
la Bodrum Belediyesinin destek-
leriyle belirli alanlara koyduğu 
deprem acil durum konteyner-
lerinin yenileri bölgelere yerleş-
tirildi. 

Turgutreis, Bitez, Torba, 
Çamlık, Kızılağaç Mahallele-
ri ile Bodrum Belediyesi merkez 
hizmet binası yakınına koyulan 
konteynerler için bugün teslim 
töreni gerçekleştirildi. Deprem 
ve acil durum konteynerinin tes-

lim törenine Bodrum Belediye-
si Meclis Üyesi ve Genel Koordi-
natörü Emel Çakaloğu, Rotary 
2440. Bölge Federasyon Başkanı 
Ayda Özeren, Bodrum Rotary 
Kulübü Başkanı Ayşe Mücel-
la İsbir, Mahalle Afet Gönüllüle-
ri (MAG/AME), Muhtarlık İşle-
ri Müdürü Murat Kurtini ve ba-
sın mensupları katıldı.

Rotary 2440. Bölge Federas-
yon Başkanı Ayda Özeren afet 
bölgesinde yaşandığı gerçeği-
ni unutmadan her duruma kar-
şı hazırlıklı olunmasının gerekli-
liğini vurguladığı konuşmasında 
Bodrum Belediyesine katkıları 
dolayısıyla teşekkür etti. 

Bodrum Rotary Kulü-
bü Başkanı Ayşe Mücella İs-
bir ise orman yangını, sel fela-

ketleri deprem gibi doğal afetle-
re her zaman hazırlıklı olunma-
sının gerekliliğini vurgularken 
Bodrum’da hangi bölgelerde Acil 
Durum Konteynerlerinin bu-
lunduğu bilgisini paylaştı. 

Bodrum Belediyesi Meclis 
Üyesi ve Koordinatör Emel Ça-
kaloğu, Bodrum Belediyesi ola-
rak böyle bir projede yer almak-
tan mutluluk duyduklarını ifade 
ederken, “Konteyner sayımız şu 
an 34 oldu ama tabii daha fazla-
sına ihtiyacımız var. Doğal afet 
bölgesiyiz ve bunların öngörüle-
rini daha önceden yapmak Bod-
rum Belediyesi için bir görev-
dir ve bizler de bu görevin içinde 
Bodrum Rotary ailesi ile bera-
ber bu başarılı çalışmayı siz ba-
sın mensuplarımızın karşısında 

açıyoruz. Kendilerine Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet Aras 
adına teşekkür ediyorum. Bod-
rum’umuza hayırlı olsun.” diye 
konuştu.

Afet Acil Yardım Konteyner-
lerinin içinde jeneratör, delici ve 
kırıcı matkaplar, seyyar aydınlat-
malar, kablolar, el fenerleri, me-
gafon, sedyeler, çadırlar, yan-
gın söndürme tüpleri, ilk yar-
dım çantaları olmak üzere yak-
laşık 65 çeşit destek malzemele-
ri bulunuyor.

Açılış töreninin ardından 
Bodrum Belediyesi ve Bodrum 
Rotary Kulübü arasında iş birli-
ği protokolü imzalandı ve kulüp 
flaması Emel Çakaloğlu’na tes-
lim edildi. 

Bodrum’a 6 acil durum konteyneri 

Afet konteyner sayısı yarımada
genelindeki 34’e yükseldi

Bodrum Belediyesi ve Bodrum Rotary Kulübü iş birliği ile 6 yeni Deprem ve Acil Durum 
Konteyneri ilçeye kazandırıldı. Acil durumlarda kullanılmak üzere 28 farklı alanda bulunan 

konteynere yenileri eklendi.
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